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Interpelacje !

( l.rProszq o wyjaSnienie dlaczego zgodnie z moj4 sugestiQ zawartq w interpelacji z dnia 20.04.2021r., nie- zlecil Pan kontroli w zalresie podejrzenia podw6jnych plamo5ci dla fimry zewnqtznej i wlasnych
jednostelq dotycz4cych uu-zymania zieleni w pasach drogowych, Scieikach rowerowych ip.
dotyczqcych lat 2021-2023. Przetarg na }Eczn4 kwotq blisko 17 mln zl rozpisal Miejski Zarz4d

Inftastruktury Drogowej i Transportu.
W dniu 16.12.2021r. Jeden z portali intemetowych napisal, 2e sprawa jest w Prokuraturze Rejonowej i ma
charakter rozwojowy. Proszg o szczegolowe wyjaSnieda w tej spravde.

2. Proszq o hforrracjq, czy Gmina Miasto Wloclawek nalo2yla na wykonawcg zadania budowa Centrum
Przesiadkowego ( dawny dworzec PKS) kary umowne za oddanie z op5inieniem tej inwestycji.

3. Mieszkafry ulicy Mielqciriskiej i generalnie uiytkownicy tej drogi domagajq sig generalnego remontu po
degradacji jezdni zwiEzanej ze wzmoionym ruchem pojazd6w z uwagi na zorganizowany objazd,
spowodowany przebudow4 alei Jana Pawla II. Najbardziej zdegradowanlm odcinkiem tej ulicy jest
fragment od jej skrzy2owania z alej4 Jana Pawla II do zbiegu z ulic4 Brzezinow4.

4. Mieszkaricy jednej z najdluiszych nieutwardzonych dr6g gmntowych w Michelinie, ulicy Harcerskiej
pytajE Pana prezydenta kiedy ich takt otzyma nawierzchnie w postaci dywaniku bitumicznego.
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